

機密等級：☐公開 ☒內部 ☐敏感

發行日期：

版本：v1.0

資通系統帳號使用申請表

表單編號：B340I309-01

資通系統帳號使用申請表

申請日期 Date of Application	____年 yy/____月 mm/____日 dd/	預計使用期間 Expiration Date	
異動項目	☐ 新增 ☐ 異動 ☐ 撤銷		
申請項目 (請勾選) Request Types	☐ E-mail ☐ PC-Cluster ☐ OA Service(僅限專任人員) ☐ GPU workstation ☐ ISS Wi-Fi Network ☐ Matlab ☐ SSL-VPN ☐ 其他_____		
中文姓名 Chinese Name		英文姓名 Full Name (EN)	
研究室 Office Room		電話 Tel. (Ext.)	
使用身分 Position	☐ 約聘助理 Research Assistant ☐ 博士後研究 Postdoctoral Fellow ☐ 學生 student ☐ 行政人員 Staff ☐ 工讀生 ☐ 其他_____		
備用電子信箱 Your E-Mail Address (通知預設密碼用)	We will e-mail you to confirm that your account has been created.		
帳號名稱 Account Name	和本院 SSO 帳號相同，新進同仁或在職同仁可免填 Same as the SSO account, new or current employees are exempt from filling it out.		
特殊帳號申請，用途說明：			
☐ OA Service 帳號權限為禁用狀態，用於行政作業或官網顯示刊登於退休暨離職人員列表。			

申請人	申請單位主管 (指導老師)	資訊室承辦人	資訊室主管

備註：1.非所內人員申請最長一年為限。

2.正編人員於使用期間截止日之後，OA Service 會變更帳號名稱並且禁用，以提供官網顯示刊登於退休暨離職人員列表。除正編人員之外皆於使用期間截止日後即刪除該帳號。

統計所人員 < 禁止使用非經授權軟體 > 切結書

Document Declaration<The Prohibition AgainstUnauthorized Software>

本所同仁須尊重智慧財產權，凡透過本所提供的網路服務，使用個人電腦、筆記型電腦、行動上網裝置、網路設備等（以下簡稱為電腦）之同仁，不得從事以下行為：

To follow the Intellectual Property Rights, one who use the personal computers, laptops, mobile Internet devices and network devices through the network of Institute of Statistical Science, will not be allowed to do the following operations:

1. 本人不得擅自於電腦上操作重製、安裝、下載及使用其他非經授權之盜版軟體及其他受智慧財產權保護之資訊。本人了解一旦違反，俘、違反著作權法第 91 條，須負責民事及刑事責任。

I will not reproduce, installing, downloading and use unauthorized software and information which is protected by intellectual property rights on my computer. I understand that I will be responsible for criminal and civil lawsuit when violating this rule.

2. 個人如有於電腦安裝、下載及使用非經由資訊單位或實驗室取得合法授權之軟體，其所衍生法律糾紛，致使統計所信譽及財務蒙受損失，本人願負一切賠償及接受追繳、送辦等完全法律責任。

If any damage of the institute's reputation or financial loss is caused due to my install, download or using the unauthorized software, I agree to take full responsibility and compensation for all the consequence arise therefrom.

3. 本人已確實詳閱上述規定，並同意遵守所有切結事項。

I have confirmed the above requirements and agreed to abide by all the matters.

立切結書人(Declared by)：

(簽章 Signature)

日期(Date): 年 yy/ 月 mm/ 日 dd/